
Zápis ze zasedáńı SKAS MFF UK dne 15. ledna 2014

Př́ıtomni: T. Masař́ık, O. Procházka, T. Roskovec, J. Šejnoha, V. Tůma, P. Vágner, Z. Vytisková

Hosté: P. Korcsok, M. Rokyta, A. Havĺıčková (16:48-16:49)

Nepř́ıtomni: T. Zadražil

Zasedáńı bylo zahájeno v 16:37. Zasedáńı ř́ıdil T. Masař́ık.

1. Schváleńı programu

Program zasedáńı

1. Schváleńı programu.

2. Schváleńı zápisu z minulého zasedáńı.

3. Diskuse o předpisu o organizaci studia a pozměňovaćıch návrźıch.

4. Diskuze o Plněńı dlouhodobého záměru MFF UK.

5. Přij́ımaćı ř́ızeńı.

6. Různé.

Program byl schválen tichým souhlasem.

2. Schváleńı zápisu ze zasedáńı.

T. Roskovec se vyjadřuje k Vánoc̊um a kapitalisaci ṕısmen, zbytek zápisu byl schválen tichým souhlasem.

3. Diskuze o předpisu o organizaci studia a pozměňovaćıch návrźıch

P. Vágner reportoval z projednáváńı
”
Předpisu o organizaci studia“ na zasedáńı legislativńı komise, jsa jej́ım

předsedou. Poděkoval doc. P. Kolmanovi, předkladateli předpisu, za kvalitně zpracovaný předpis, a studentským
senátor̊um za hojné množstv́ı pozměňovaćıch návrh̊u. Od zaměstnaneckých senátor̊u se návrhy neobjevily.

Dále zmı́nil smutný př́ıběh P. Pošty, jehož pozměňovaćı návrhy nemohly být akceptovány, nebot’ v době podáńı
již nebyl senátorem. Do budoucna je záhodno dát si na podobné situace pozor.

K bodu
”
při protahováńı studia o dva nebo v́ıce let bude potřeba v́ıce kredit̊u než je potřeba k dokončeńı

studia (tj. 180 nebo 120)“ (článek 4 stud. předpisu) zprostředkoval stanovisko proděkana pro studijńı záležitosti
doc. F. Chmeĺıka, že student̊um maj́ıćım dobrý d̊uvod pro nedostatečný počet kredit̊u (např. zahraničńı pobyt,
stáž) může být z tohoto pravidla udělena vyj́ımka. Tento bod by mohl být potenciálně v kolisi s universitńım
předpisem o dělitelnosti celkového počtu kredit̊u šedesáti. P. Kolman uvedl, že se mu nepodařilo źıskat stanovisko
legislativńı komise senátu UK, ale kancléř UK T. Jeĺınek se vyjádřil k Předpisu o organisaci studia kladně a
zmı́něný universitńı předpis označil za chybný.

K pozměňovaćımu návrhu
”
je-li zápočtový test podmı́nkou zápočtu, je nutný alespoň jeden opravný termı́n“

(článek 10 stud. předpisu) iniciovala jeho navrhovatelka Z. Vytisková diskusi, ve které se stabilisoval názor, že
takovéto zafixováńı opravných podmı́nek by paradoxně mohlo student̊um ve výsledku uškodit. Vhodněǰśı bude
př́ıpadné konkrétńı situace (jedna byla i motivaćı pro tento návrh) řešit např. s garantem. Z. Vytisková pod
vahou argument̊u návrh stáhla.

K bodu
”
minimálńı počet kredit̊u pro postup do letńıho semestru v prvńım ročńıku“ (článek 4 stud. předpisu)

navrhl V. Tůma usneseńı
SKAS MFF podporuje sńıžeńı minimálńıho počtu
kredit̊u pro postup do druhého úseku studia.

Výsledek: 5 – 0 – 3
Usneseńı bylo přijato.

V této souvislosti bylo diskutováno i datum kontroly studijńıch povinnost́ı po prvńım úseku studia. Členové
komory považuj́ı březnový termı́n za vhodný, a plánuj́ı obezřetně hĺıdat harmonogram akademického roku MFF.
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K bodu
”
pořad́ı jednotlivých část́ı státńıch závěrečných zkoušek“ (článek 11 stud. předpisu) se rozhořela pla-

menná debata mezi senátory i hosty, která byla ukončena s nejasným výsledkem a př́ıslibem pokračováńı na
zasedáńı AS MFF.

4. Diskuse o Plněńı dlouhodobého záměru MFF UK

J. Šejnoha pośılá dokument připomı́nek k Plněńı dlouhodobého záměru fakulty. Některé otázky jsou diskutovány.
Protože budou stejné otázky položeny na zasedáńı ASu, je diskuze daľśıch bod̊u přesunuta na zasedáńı ASu.

M. Rokyta na dotaz J. Šejnohy poskytuje překlad jistých části dokumentu Plněńı dlouhodobého záměru, a dále
se svěřuje s úvahami vedeńı o konkrétněǰśı formě Aktualisace dlouhodobého záměru.

5. Přij́ımaćı ř́ızeńı

Z. Vytisková vznáš́ı dotaz, zda je v komoře ochota k vytvořeńı pracovńı skupiny na téma Přij́ımaćı ř́ızeńı.
Přihlašuj́ı se T. Masař́ık, T. Roskovec, J. Šejnoha a Z. Vytisková. Skupina se bude věnovat podmı́nkám
přij́ımaćıho ř́ızeńı na MFF, a o svých výsledćıch sprav́ı komoru na př́ı̌st́ıch zasedáńıch.

6. Různé

O. Procházka připomı́ná záměr Studentské komory uspořádat setkáńı SKASu se studenty s názvem
”
Fórum

MFF 2014“. Dotazuje se na vhodnost poloviny března jakožto termı́nu pro akci, a nesetkává se s odporem. Daľśı
podrobnosti se budou řešit mailem.

Vystoupil Peter Korcsok, člen náčelnictva Spolku Matfyzák a požádal SKAS o jmenováńı člena Rady starš́ıch
Spolku.

SKAS MFF UK jmenuje Zuzanu Vytiskovou
členem Rady starš́ıch Spolku Matfyzák.

Výsledek: 5 – 0 – 3
Usneseńı bylo přijato.

J. Šejnoha zmiňuje dokument změn VaJ MFF UK, připravený SKASem a přijatý ASem loni, obsahuj́ıćı změny
voleb do Studenské komory a d́ılč́ı změny. S minulým předsedou Legislativńı komise řešil otázku projednáváńı
ASem, a, nebot’ jim nebyl znám výsledek projednáńı, obrátili se na předsedu ASu Jǐŕıho Doleǰśıho, který infor-
moval o kladném projednáńı změn VaJ řádu. Informace budou zopakovány na zasedáńı ASu.

Členové Komise pro anketu za SKAS J. Šejnoha a T. Masař́ık informuj́ı o pr̊uběhu ankety za ZS – připomı́naj́ı
prosazené kompletńı zveřejněńı výsledk̊u ankety, a budou na Komisi prosazovat kompletńı zveřejněńı ankety na
v LS. O. Procházka se svěřuje, že na několika předmětech nedostal anketńı ĺıstek. Komora je pohnuta.

P. Vágner rozšǐruje informaci o nevyhovuj́ıćım stavu webových stránek MFF na české Wikipedii a jejich tristńım
stavu na Wikipedii anglické. O možnostech nápravy je v komunikaci s proděkanem pro PRopagaci M. Vlachem
a L. Veverkou z Odděleńı mediálńı komunikace.

Jednáńı komory bylo ukončeno v 17:57, zapsal V. Tůma
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